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as far as Luz, Jr. putting any money at a l l  into the 

station, he hasn’t. I can honestly tell you that. As a 

matter of fact, from what I know, Mr. James, Jr. has backed 

o f f  -~ all right? ~~ or just decided he’ll let h i s  father 

and his sister run the station. So Junior has no dealings 

with the station at all. 

Q Do you know what sources of funding there have 

been for the radio stations? 

A The only source of funding that I know, Mr. Shook, 

that comes in is the money that we make from our clientele 

with our commercials. That’s as far as I know. 

Q Do you know Mr. Emmeth James? 

A Emmeth? I believe that’s - -  yes, that’s one of 

Luz‘s sons who lives up in the States, I believe. 

Q Have you ever met him? 

A On a couple of occasions I met Emmeth James more 

likely when he came down for a vacation or something like 

that. 

Q When was the most recent time that he did that? 

A I would say  about four er three months ago I seen 

Emrneth. 

Q He came to the radio stations at that point? 

A Yes, he did. 

Q What happened? 

A He just came to visit. 
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Q How long was he t.here? 

A About a half hour, 45 minutes. 

Q Do you recall discussing with him any aspects of 

the radio stations’ operations? 

A I never had no discussion with Mr. Ernmeth James in 

reference to the radio starion because I know he has no 

dealings with the station, so for me to discuss anything 

about the station would be a waste of time. 

Q Do you know what it is he does for work? 

A I think he is a gynecologist. 

Q You may be confusing him with his brother, Kelsey. 

A Maybe. maybe. Then, right, I don‘t know what he 

does. I don’t know what he does. 

Q Other than the visit that occurred about three or 

four months ago, when - -  

A M r .  Shook, before you say that, you know 

something, then? It’s Kelsey that I know, not Emmeth. Let 

me correct that. Then I don’t know Emmeth. I know Kelsey. 

And you‘re right. I did mistake them two. It was Kelsey 

that more likely came down for summer vacations or for 

vacation. Emrneth, I do not know. 

Q Very good. That goes back to what we talked about 

earlier in terms of your being ab le  t o  correc t  something. 
So feel free. 

A Okay. Very good. 
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Q Now, i n  t e r m s  of  D r .  James, o t h e r  t h a n  t h a t  v i s i t  

of t h r e e  o r  f o u r  months ago ,  do you r eca l l  when i t  w a s  you 

saw him p r i o r  t o  that? 

A Kelsey  o r  Emrneth? 

Q Ke l sey .  

A Ke l sey .  

Q Kelsey i s  t h e  d o c t o r .  

A Okay. Maybe a y e a r  b e f o r e  t h a t .  

Q Could you d e s c r i b e  t h e  c i r c u m s t a n c e s  of t h a t  

e n c o u n t e r ?  

A I g u e s s  j u s t  t o  come down f o r  a v a c a t i o n .  

0 H e  came t o  t h e  r a d i o  s t a t i o n s ?  

A Yeah, j u s t  t o  s a y  h e l l o .  T h a t ' s  about  i t ,  as f a r  

a s  T know, maybe pick up somebody, and t h a t ' s  a s  f a r  a s  I 

know. 

Q Before  t h a t ?  

A I d o n ' t  remember. 

Q D o  you know M r s .  As ta  James? 

A M r s .  As ta  James i s  mar r i ed  t o  M r .  Luz James, S r .  

T h a t ' s  h i s  wife. 

Q Have you m e t  h e r ?  

A Y e s ,  on many o c c a s i o n s .  I know M r s .  James very 

well 

Q Does s h e  come t o  t h e  r a d i o  s t a t i o n s ?  

A Not a t  a l l .  N o t  a t  a l l .  

H e r i t a g e  Repor t ing  C o r p o r a t i o n  
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Q How is lt that you met M r s .  James, then? 

A Because there might have been an occasion maybe I 

might have called the home asking for Barbara or Mr. James, 

and Mrs. Asta James would pick up, and I would tell her 

hello and ask her is Barbara or her husband home. 

Q So have you ever met her in person? 

A Oh, yeah. She came to the station at certain 

times, but never to do any legality or anything like that. 

Mrs. James would just come there maybe just to drop o f f  

somebody, pick up somebody, then that was it. 

Q When did you last see Mrs. James? 

A I very seldom see Mrs. James. I don't know. 

Maybe about eight, nine, ten months ago. 

Q She came to the radio stations? 

A Yeah. 

Q Do you know what it was that: she did when she was 

there? 

A I think just to pick up somebody o r  drop off 

somebody. That's the extent of her visits there at the 

radio station. She normally comes up there to drop 

something o f f  or pick up somebody, and that's it. 

Q Who would  you say your current immediate 

supei-vi sor  is ? 

A I would say Barbara James Petersen. 

Q How long has that been the case? 
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A Since she took over the operations from her 

father. 

Q And who would have been the supervisor prior t o  

Barbara James Petersen? 

A Luz James, Sr 

Q And would that have been the case dating back to 

the beginning of Family's ownership of WSTX AM and FM? 

A That' s correct. 

Q Could you describe your current compensation for 

us, please? 

A Repeat that, please. What do you mean? 

Q well, in terms of your pay and benefits. 

A Benefits. Me paying benefits. I think there is 

some sort of medical benefit that I pay and, of course, 

social security. 

Q What I was getting at was ~~ when I say 

"benefits," what I ' m  asking for are the benefits that the 

radio station gives you. 

A Uh-huh. 

Q That would be your pay, any insurance, any 

allowances for transportation, whatever it is that the 

stations give  you. 

A I don ' t  get benefits at WSTX unfo r tuna te ly .  I 
know I have no insurance coverage. I have no medical plan 

ther~e from what I know. Where I live, you know, I depend on 

Heritage Reporting Corporation 
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the pay check that I get from WSTX. 

Q And you don’t have to give me an exact figure 

a range of what it is that here, bu t  could you give me, say 

you do get in terms of salary? 

A Roughly speaking, year 

Q Right. 

A About 15 to $16,000 a year. 

Q Has that changed at all in the last five years? 

A No, not really. 

Q Now, if you were desirous of a change in your 

salary, who would you go to? 

A I would probably discuss it with Barbara James 

Petersen. 

Q Now, have you had such a discussion with her? 

A Not yet. 

Q Not yet, Had there been a time when you had such 

a discussion with Mr. 1 , u z  James? 

A No, r ih -uh ,  no. 

Q Your salary has been unchanged for how long? 

A Well, l e t  me s e e .  Maybe about six, seven years. 

Q When it was last changed, was it changed because 

you had some kind of conversation with Mr. Luz James? 

A No. Never with him, never .  

Q How d i d  your salary come to change, then? 

A If you remember, I told you I started off from, 
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you know, just being a radio announcer, and as the years 

went on they more likely gave me the position of program 

director, and from then I g o t  a little increase in my pay. 

0 And that occurred because of dealings between 

yourself and Mr. Luz James? 

A No, not with Luz. I would say with Barbara. 

Q Even at six, seven years ago? 

A Yeah. You've got to understand, you know, when 

they first took over the operations, we were under the 

impression at the time that, you know, as years went on, you 

know, and the money started coming in that I would get an 

increase. 

Q Now, help me here with the timing because I 

understood there was a period of time when Barbara was not 

at the radio stations, - -  

A Uh-huh. 

Q ~- and that that period of time would have 

coincided with that period of about six or seven years ago. 

A What happened ~~ this is what happened. In '89, 

when they purchased the station ~~ all right? ~- the whole 

family came up there, Barbara, Asta, L u z ,  and everybody. 

All right? They had a big, major meeting at the time. This 

1s ar-ound about '89 when Luz go t  the station. We were d l 1  

under the impression, like I told you before, that Luz was 

going to be t h e  general manager, and Barbara was going to be 
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the station manager. All right? 

As the months went on, I don’t know what happened. 

All right? All of a sudden, like I told you, I t h i n k  

Barbara had went back up to the States at the time, and then 

that’s when L u z  had decided to take over the operation. All 

right? As the years went on, now, I think Barbara came back 

within, I don’t know, two or three years’ time, and then she 

came back, and then she took over the operations from her 

father. 

So, you know, things went on, and we discussed 

about, you know, me change to a program or production 

manager, you know, and then we discussed, you know, a raise, 

and that‘s how I got my raise. But then, like I said, as 

the years went on, you know, I was under the impression 

that, you know, as we go on in the years, and the station 

started collecting some money and stuff like that, that, you 

know, I would get a raise, but I guess the station hasn’t 

been making as much money as they expected. 

Q Well, we understand from other information that 

Bar-bard returned to the stations in a working capacity 

roughly in the summer of 1998. Does that correspond with 

your  memory of when she came back to the stations? 

A I wouldn’t know. I couldn’t remember i t ,  but I 
wouldn’t- say ’38 because that was the same year that Luz 

bought the station, like I said. 
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Q No, no, 1998. We're only talking four years ago 

now. 

A I'm sorry. You're absolutely r i g h t .  You're 

absolutely right. Yeah. No, no, no, no. That's right. 

L u z  purchased the station in '89. In '89 he purchased the 

station. I had the doggone dates mixed up. In '89 he had 

purchased the station ~~ all right? - -  and then from that 

time him and Barbara, you know, like I said, they got 

together, and he was supposed to be the general manager and 

her the station manager, but it was in '89. I was giving 

you t h e  wrong date all the time. In 1989 they purchased the 

station, not '98. 

Q No. We understood that. You were consistent in 

terms of saying 1989. 

A Okay. 

0 What I ' m  focusing on now is when you got your last 

increase in salary as a consequence of your taking on 

additi~orial duties. The question that's more or less 

outstanding is who is it that you dealt with in terms of 

setting what your pay was going to be? 

A I dealt with Barbara. 

0 Did you deal with anybody else? 

A No. As f a r  as I know, Barbara is my supervisor, 
nobody else. 

Q Now, as I said, the period of time that you were 
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talking about in terms of getting that increase was about 

six or seven years ago. 

A Well, let me see. I don‘t know the  year - -  all 

right? -~ but I would say it happened when L u z ,  Sr. had 

gotten into some sort of financial problem, I believe. As a 

matter of fact, I think it was the FCC again. All right? 

And then that’s when the s o n ,  Junior, and Barbara had 

decided, well, look, you know, maybe we should just take it 

away from our father because he is creating a problem. And 

then at that time we had a meeting. I don’t know exactly 

what year that was, but we had a meeting, me, Barbara, and 

Luz, Sr., and that’s when they asked me if I would be 

interested in helping out as far as being production manager 

and helping out to improve the station. I don’t know what 

year that was, though. 

Q There was a change in your pay, though, that took 

place at about that ime. 

A Yeah, yeah uh-huh, yeah. I got a little increase 

at the time. That’s right. 

MR. COLBY: Can I try to clarify something? 

MR. SHOOK: Tell you what. Let me go on with what 

I ‘ m  doing here, and then you can clarify at the end. Okay? 

MR. COLBY: Well, t h e  only problem I ’ m  having - -  

MR. SHOOK: Please. 

MR. COLBY: ~~ you were asking him whether he 

Heritage Reporting Corpor-ation 
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dealt with somebody at the time of the pay increase. Now, 

when I give a pay increase here at my office, I just 

increase the amount of the check. I don’t deal  w i t h  my 

secretary at all. I just tell her, well, I’ve increased 

your pay. There seems to be some suggestion here that he 

dealt with somebody over the pay increase, and I would like 

him to try and straighten that out. 

THE WITNESS: I mean, the only person I can say I 

dealt with is Barbara. She was in charge at the time. She 

was the only one, I guess, authorized to say, okay, A l ,  

we‘ll give you a pay increase. 

MR. COLBY: But did you ask  for the pay increase? 

THE WITNESS: No. I didn’t ask  for it. 

MR. COLBY: Okay. That’s what I wanted to 

clarify. Go ahead, Mr. Shook. 

BY MR. SHOOK: 

Q I take it, though, Mr. Clarke, you’ve got some 

paper work in your own personal files that would reflect 

when your pay was increased. 

A I might. I might.  That’s been years ago. I 

would have to go back in my files. But as to the speciflc 

date, what time that I got it, I really couldn’t tell you. 

Q DO you receive w - 2 ’ ~  from Family? 

A Yes, I do. 

Q Do you know who signs them? 
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A I guess Barbara does, I guess. 

Q Well, I was asking whether you knew. 

A I guess Barbara. Then I don‘t know. 

Q All right. Without one in front of you, you 

wouldn’t know who signed it. 

A No, no, I wouldn’t, no. 

Q Do you currently supervise anyone? 

A Yeah. I have about 10 to 11 employees who’s under 

me, yeah. 

Q How long has that been the case? 

A Since I took over the position as production 

manager- or program manager, there was added responsibility 

put on me as far as scheduling. If some other announcer 

couldn’t make it in, I would have to call somebody to come 

in and see if they could come in. 

Q How long has that been the case, roughly? 

A I would say since I got the position as program 

director, whatever date that was. 

Q Now, if anything breaks down at the station, do 

you know who it is that. repairs it? 

A If we have any technical problems at the station, 

we normally call Mr. Herb Schoenbohm. He is our engineer 

Q How long h a s  that been t h e  case? 

A Six, seven years now. 

0 Who is it that deals with Mr. Schoenbohm at the 
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radio stations? 

A At times I do, or at times it might be Barbara 

because I'll call her and t e l l  h e r ,  Barbara, so and so is 

broken. Can you please get in contact with Herb? 

0 Anybody other than yourself or Barbara, so far as 

you know, has dealt with Mr. Schoenbohm? 

A Just me and Barbara, from what I know. 

Q Now, you had mentioned before that you're aware 

that Barbara lives with her parents. 

A Yes, sir. 

Q Do you know why it is that she lives with her 

parents? 

A That's personal. I have no idea why. 

Q Are you aware of the process by which bills are 

paid at WSTX Ak' and FM? 

A Do you mean as far as maybe a client coming in and 

purchasing air time or something like that? 

0 No. What I ' m  thinking of is somebody that the 

stations owe money to. What process is followed for the 

payment of a bill? 

A Okay. I have no idea. You've got to talk to 

Bavbara or her father about that. I have no idea how they 

pay the bills. 

Q In other words, you don't handle the bills at all. 

A No, I don't, no. The only time I might handle 
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money is if a client is coming up there to pay off what the 

owe us. We’ll record the amount, have them sign the 

c o n t r a c t ,  and I leave i t  there f o r  Barbara o r  whoever t o  

come pick it up later in the evening. 

Q Do you handle the money at all? 

A On occasions I do handle money, yes. 

Q And what is it that you do? 

A Normally, like I said, there might be a client who 

would come up there and tell me, I want to buy some spots. 

1’ 1 1  give them a quote, how much it’s going to c o s t .  They 

will pay me. I’ll have them sign a contract, and then I put 

the money inside the office so Barbara or whoever can pick 

it up. That’s the only time I deal with money. 

Q In other words, you don’t take it to a bank. 

A No, sir. No, I don’t, no. I have nothing to do 

wit~h that. 

(2 Do you know who does? 

A I guess either Barbara or her father, I guess. 

Q Again, remember, I’m just asking you if you know, 

and if you don’t, it‘s okay to say that you don‘t. 

A I don’t know. I don‘t know. 

Q Do you know whether or not Barbara is married? 

A I think she is supposed to have a husband, yes. 
‘That’s what I heard, yes. 

Q Do you know where the husband lives? 
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A I think in the States. 

Q Do you know where in the States? 

A I have no idea, s i r .  

Q In case you were wondering, that outburst is from 

one of my neighbors. We have some very interesting people 

that work here. 

Do you know whether Barbara visits her husband in 

the States? 

A I couldn't tell you. I really don't know. 

Q Do you know whether he visits Barbara? 

A I know there is one occasion he came down here. 

I've seen him a couple of times down here. 

Q You've met him? Have you met him? 

A Yes, I have. I have met him. 

Q And when was the last time that you saw him? 

A About three years ago. 

Q Did he come to the radio stations? 

A Yes, he did. 

Q How long did he stay when he was there? 

A About an hour. 

Q Do you remember what the nature of his interaction 

with anybody at the stations was? 

A I guess maybe just to p i c k  up Barbara and t h e  

kids. 

Q When was he at the radio stations prior to that 
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time, if at a l l ?  

A I don’t remember. 

Q Are you aware that Barbara‘s youngest child has 

medical needs that have occasionally required 

hospitalization? 

A Yes. I ’ m  aware of that, yes. 

Q And are you aware that that hospitalization has 

sometimes occurred outside of the United States Virgin 

Islands? 

A I remember a couple of occasions where she 

mentioned she had to take Jamie up to the States, yeah. 

Q When was the last time that that happened? 

A I don‘t know. I have no idea. 

Q Are you aware of whether or not Barbara traveled 

w i t h  her child to the States for medical treatment? 

A Yeah. 

Q And what is your recollection as to the last time 

that that o c c u r ~ r e d ?  

A When it occurred? The last time it occurred? 

Q Yes. 

A I don’t know. 

0 Do you have any knowledge as to how such trips are 

paid f o r ?  

A No, I don‘t. I don’t know. 

Q Do you have any knowledge as to the medical 
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expenses, how they are paid for? 

A I have no idea, sir. 

Q Do you have any say in determining what 

compensation anyone else at the radio stations receives? 

A No, uh-uh. 

Q Do you know who does? 

A No, T don't. 

Q Are you aware that Mr. James, Sr. is a lawyer? 

A Yes. That's what I heard. 

Q Are you aware that he has his own law practice? 

A Yes. I ' m  aware of that. 

Q Do you know whether or not he has a law office? 

A He h a s  an office, I think. Yeah. He has an 

o f f  ice. 

Q Do you know whether Barbara performs work of any 

kind for her father's law practice? 

n As f a r  as I know, sir, Barbara does no sort of 

attorney work for her father, not at all. 

Q When you say "attorney work, are you referencing 

Barbara being an attorney? 

A I don't know. Well, let me put it thls way, then. 

She has no dealings with her father at all when it comes to 

maybe helping h i m  w i t h  his law firm. 

Q Are you aware of whether or not the radio stations 

give free air time to the United States Virgin Islands 
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government? 

A No, no 

Q Do you know whether  t h e  stations pay ren t  for 

their studio? 

A I assume so, but I don’t know. That would be 

Barbara or her father‘s department. I don’t know. 

0 Do you know whether or not the stations pay rent 

for their transmitter sites? 

A You‘ve really got to discuss that with Barbara or 

her father. I don’t know. 

Q Well, in terms of the way I ‘ m  asking the question, 

it‘s perfectly acceptable to say either, yes, I know or, no, 

I don’t know, and then we can go on from there. 

A I mean, they are supposed to, you know, but, you 

know, I know they had some problem at the time. That’s why 

I ’ m  saying, I don‘t know if they are still doing it or not. 

I don‘t know. 

0 Do you know whether the Holy Ghost Deliverance 

C h u r c h  has a program that WSTX AM and FM carries? 

A The Holy Ghost- Deliverance. I believe there is a 

Sunday program that we do have, yes. 

Q Do you know what the Holy Ghost Deliverance Church 

pays the stations t o  carry t h e  program? 

A No, T don’t. 

Q Do you know whether St. John’s Anglican Church has 
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a program that WSTX AM and FM carries? 

A I believe I've seen some cassettes with a program 

for St. John's Anglican Church ,  y e s .  

Q Do you know what St. John's Anglican Church pays 

the stations to carry its program? 

A I have no idea, no. Let me put it to you this 

way. I know normally with all of the church services, as 

far as I can recollect, I believe all the churches pay a 

hundred an hour, I believe. If they want a half hour, it 

would be $50. 

Q You had mentioned earlier that the normal station 

charge for program time was, I believe, $175 for 30 minutes 

and $350 for 60 minutes. 

A Well, we give the churches a special discount. 

Q How l ong  has that been the case? 

A I don't know. For a good while, I guess. 

Q Do you know who decided that that was going to be 

the case? 

A I couldn't tell you who decided that, no. 

Q Are you aware of any discussions about changing 

the rates that are charged to the churches? 

A I've never had no discussion with nobody in 

r-efer-ence to changing any of the rates for t h e  churches. 

Q Have you ever heard of any discussions relative to 

changing the rates charged to the churches? 
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A I haven't heard any discussion, and I don't know 

of any discussions. 

u Currently, does Mr. Luz James direct your work in 

any way? 

A No, no, not at all. Not at all, no. 

Q Did he ever do so? 

A When he first bought the station, yeah, but he 

kind of slacked up, you know. I would say it was more like 

a toy to him in the beginning than it was a business 

establishment, you know, and that's one of the reasons we 

why we're probably in this hole that we're in now because I 

don't think L u z  took it seriously enough in the beginning, 

you know. But as the years went on, then, you know, we 

started getting into these hearings, I think he started 

coming back to h i s  senses. 

Q Could you put a date or a time period on when it 

was that Mr. James stopped directing your work and Barbara 

began to direct your work? 

A I can't put a date on it, no. 

Q Are you aware of any inspections that the Federal 

Communications Commission has conducted with respect to WSTX 

AM and FM? 

A I remember on two occasions there was an FCC 
inspector who did come up to the station, yes. 

Q Do you recall whether it was the same inspector or 
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a different one? 

A It was the same inspector. 

Q Did you have occasion to meet the person? 

A O n l y  on one occasion, but I couldn't remember his 

name. 

Q If I were to mention the name, Reuben Jusino, 

would that assist your recollection? 

A That sounds very familiar. 

Q Now, you had mentioned there were two inspections 

that you could recall. 

A I know of where I met Reuben on two occasions, 

yeah, that I know of. 

Q Do you recall what it was that Mr. Jusino found 

dur-ing his inspections? 

A No, because you've got to understand, what I did 

at that time when the inspector came up, my first intentions 

was to get in contact with either Barbara or with Luz to 

inform them that we have an inspection and that I felt that 

their presence was needed. So whatever he might have found 

at the time wasn't really discussed with me. It might have 

been discussed with Luz, Sr. or with Barbara. 

0 So when Mr. Jusino came to the stations initially, 

he m e t  you. 

A He might have introduced himself to me. I told 

him who I was. He told me why he was here, and then I would 
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tell him, hold on, let me get in contact with our manager 

and general manager, and then it went on from there. 

0 So you did not accompany Mr. Jusino on his 

inspections. 

A Maybe I might have went up there to open the door 

for the transmitter room for him and stuff like that, but 

for me to be right side by side by him to tell me what was 

wrong, no, I didn‘t get that far. 

0 Are you aware of any problems that Mr. Jusino 

found at the stations relative to the EAS systems? 

A I only found out about the problems that we had 

afterwards when we first got a notice and also when it was 

discussed with me and Barbara. 

Q Now, when you say notice, are you referring to a 

document called notice of violation? 

A I believe that’s what it was, yeah. We got 

something off the fax, yeah. 

v So f a r  as you know, who was it that became aware 

of the notice of violation? 

A Well, if I remember correctly, when it came in 

over the fax, I got it first, and my first intention was to 

c a l l  Barbara and t.ell her about these violations, and that’s 

exactly what I did. So I guess Barbara was t he  f irs t  to 
know about it. 

Q Did you physically hand her the fax? 
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A No, uh-uh. I had called her on the phone and told 

her that it was there, and, you know, as soon as she gets a 

chance to come see them or pick them up. 

Q Did she talk with you about the information that 

appeared in the notice? 

A Not until afterwards. 

Q What did you and she talk about? 

A Well, I noticed there was a bunch of violations, 

and personally I was somewhat surprised, but it was just 

discussed what violations was broken and what we were 

supposed to do. 

Q With respect to EAS, do you remember any specific 

violations? 

A If I remember correctly, with EAS, I think the 

problem was that it was supposed to be recorded, if I 

remember correctly. I think it was supposed to be recorded, 

but I ’ m  not too sure. 

Q And what, if anything, did the radio stations do 

to correct the problem? 

A Well, from what I know so far, I know he - -  in 

place, and also, from what I understand, they were supposed 

to fence some certain areas around the radio station, which 

was -~ whatever else t h a t  was supposed to be done, I r e a l l y  
couldn’t tell you .  Maybe you have to d~iscuss that with 

Barbara. 
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0 Now, you mention the fence. What in particular 

was ~~ 

A From what I understand, the inspector said that 

the fence was open and it had access to people going in 

there. So from what I know, they just secured the fence a 

little better. 

Q How was the fence secured? 

A They put a stronger lock on it or a stronger chain 

on it. 

Q Was t.here ever a time that you were aware of that 

there was a hole in the fence? 

A No, sir. I wasn't aware of it, no. 

Q Do you ever recall there being a situation where 

there was a fire nearby that resulted in fire personnel and 

equipment doing damage to the station's fence? 

A No, no, not that I know of. 

0 Are you aware that at any time there was a problem 

with the station's public file that was noticed by the 

inspector? 

A You see, you understand, the extent of my duties 

up there was just dealing with production and programming 

because I was under the assumption that the technical part 

as f a r  as keeping things in order, things i n t a c t ,  I was 

under the assumption that Barbara and her father was taking 

care of it or that it was taken care of. Let me put it that 
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way. 

Q Were you ever aware that there was a problem with 

t h e  station's public file? 

A No. I wasn't aware of it. When you say "public 

files," like, what do you mean? 

Q Generally, these are files that have copies of 

applications, political contracts, letters from the public. 

A Okay. Right. No. I had no dealings with that at 

all. 

Q Who did? 

A I assume Barbara or her father. 

Q In other words, you don't know. 

A I don't know. You know, you've got to understand, 

you know, when it came to that technical part, you know, 

papers being signed and things taken in order, you know, I 

felt it was the responsibility of the general manager or the 

st at. ion manager. 

Q Now, please understand something. I ' m  not 

suggesting that you're to blame for anything. I'm just 

trying to find out who knew what. 

A Yeah, yeah, I know, yeah. I understand. I 

understand. But that's what I ' m  saying, though, because I 

figured maybe, you know, they could probably answer those 
questions better than I can because I wasn't aware of any of 

that going on.  
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Q Very good. So far as you know, the fence that is 

to prevent the public from getting access to the WSTX 

transmitter is in place  right now. 

A Yes, it is. 

Q And there are no holes in the fence. 

A Well, I‘m going to tell you something. I haven’t 

been up there in a long time, so I’m just saying, from what 

I know, there shouldn’t be any holes in the fence. 

Q Could you describe the relationship between where 

the studios of WSTX AM and FM are and where the transmitters 

are? 

A Okay. Because it’s more likely in the same 

general area where the station is at, the main studio, and 

then there is a hill that we have to walk up to the 

transmitter room. I would say roughly around about 50, 75 

feet walk. It’s kind of like on a hill, though. 

0 Are you aware of any documents at the radio 

station that indicate what kind of transmitter and what 

power- the transmitter is supposed to operate with for WSTX? 

A No, I don’t. 

Q The same question with respect to WSTX FM. 

A No, I don’t. I mean, let me put it to you this 

way. ~f I remember correctly, I know especially w i t h  t h e  

A M ,  I believe we are even operating under less power right 

now. I‘m n o t  too sure. As a matter of fact, I don‘t know 
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about that. 

Q Well, now, you've been with the radio stations 

essentially since Family has owned them. Correct? 

A Well, when they purchased it in '89, I was there 

for about a year, and then I think I came back within a 

year's time, and from then on I've been working with STX. 

It was roughly from '91 up to now I ' v e  been with STX.  

Q Now, during the period that you've been there, 

haven't a couple of hurricanes come through? 

A Yes. We had a couple of hurricanes that really 

devastated the island at the time. In 1989 it was Hugo, 

which more likely I would say that was the downfall for the 

radio station. Not only the station, but the total island 

was devastated. Luckily, STX was the only station at that 

particular time who came back on air to inform the general 

public what was going on. But since Hugo it's been kind of 

like a down hill €or the station. Then there was another 

one in '95. I think that was Marilyn. That wasn't all as 

bad as Hugo was, but we did take some damage, too. 

(2 Now, were there any hurricanes after Marilyn? 

A Yeah, b u t  I ' m  not going to say anything 

devastating where, you know, it crippled the island. Just 

minor flooding and, you know, maybe some t rees  broken and 

poles down, but to really say it devastated the island like 

Huqo did, no. 
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0 Now, with respect to the last hurricane that we're 

aware of, the name that comes to mind is Lenny. Does that 

ring a bell? 

A That snuck up behind us, yeah. 

Q And your recollection of the situation after Lenny 

came through is that the stations were or were not damaged 

in any way. 

A No. When you say "damaged, I '  because you 

understand, especially where the station is situated in the 

sort of building that we've got up there now, any major rain 

or hurricane like that always will do some sort of damage to 

the station. I say that because, for one thing, the station 

constantly leaks, and if we have a major rainfall or a 

hurricane, it's like you've got to wear an umbrella inside 

there. But Lenny did kind of like give us a little damage ~ 

~ all right? - -  but like I said, it wasn't as bad as Hugo. 

We did have some damage, but we were still able to get out 

on t.he road, you know. Let me p u t  it to you this way. We 

got back in order, I ' d  say, maybe within two or three 

months' time with Lenny. With Hugo, it took us almost 

forever. But Lenny wasn't that bad, I would say, but it did 

do some damage, though. 

a Now, do you remember what damage was done? 

A Well, when you say "damage," you know, the first 

thing I always think about is the equipment getting wet, the 
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board, also the transmitter getting wet. You know, once 

those things get wet, you know, you’ve got to wait until 

they dry out and stuff l i k e  that. But I would say mostly it 

was the majority of the equipment getting wet. 

Q Do you recall any structures being knocked down? 

A Lenny, no. Not for Lenny. No structures. I‘m 

saying mostly like trees and telephone poles. 

Q What I ’ m  thinking of specifically would be damage 

to the main studio building or damage to the antennas. 

A Well, with Lenny, like I said, I know there is 

some equipment that got wet, and as I think about it, I know 

at one point they had to do something to the antenna, too, 

in order for us to rebroadcast. Don’t ask me exactly what 

they did. I couldn’t tell you what they did. 

(z Did that involve Mr. Schoenbohm? 

A Probably so, yes, sir. 

Q Were you aware of whether any antennas were 

knocked over as a consequence of Lenny? 

A With Lenny, I don’t know. I don’t remember. 

Q Were you aware of any antennas being knocked over 

as a consequence of Hurricane Marilyn? 

A There was a little bit more damage with Marilyn. 

T t h i n k  so, yes. I would s a y  so. 

Q Do you have any recollection as to what it was 

that was damaged? 
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A No. I couldn’t tell you. 

Q Other than the notices of violation that came in 

over the fax machine, do you recall ever seeing any 

correspondence of any kind from the Federal Communications 

Commission to the radio stations? 

MR. COLBY: Mr. Shook, I have a little problem 

with the notices of violation coming in over the fax machine 

because I don‘t think we’ve established that one did. We 

have established that a notice of violation was sent by 

certified mail and received, but I don’t think you’ve 

established through this witness that the notice of 

violation came by fax. 

MR. SHOOK:  Well, sir, what I recall from his 

testimony was that - -  

MR. COLBY: I know he testified to that effect, 

but he wasn’t sure. May I ask him a question? 

MR. SHOOK:  Mr. Colby, let me finish. I’m almost 

done, and then you can ask questions. 

MR. COLBY: But I’m disturbed by a minor question 

which seems to proceed on the basis of a misconception as to 

the facts. 

MR. S H O O K :  Mr. Colby, please recall that when I 

asked Mr. C l a r k e  about notices of v i o l a t i o n ,  the on ly  thing 
that he testified to was material coming in over a fax 

machine. 
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MR. COLBY: That's right. 

MR. SHOOK: Now, I can ask him whether or not - -  

and I will ask him right now. 

BY MR. SHOOK:  

Q Mr. Clarke, do you recall ever seeing a notice of 

violation from the Federal Communications Commission at the 

station coming in by certified mail? 

A No, I haven't, sir, no. 

Q Do you recall any documents coming to the stations 

from the Federal Communications Commission by certified 

mail? 

A No. I haven't seen any of them. The only thing 

I've seen is what came in through the fax. 

Q And to clarify, what is it that you recall coming 

over the fax machine from the Federal Communications 

Commission? 

A It was about 11 pages indicating the violations 

and the rules that WSTX had broken at the time. 

Q And do you recall whether or not that came from 

Mr. Jusino or whether it came from somebody else? 

A I believe it came ~~ as a matter of fact, I know 

it carire from somebody else. 

Q Somebody e l s e .  Okay. Do you have any 

recollection as to the name of that person? 

A I have no idea who it was, sir. 
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Q Do you recall ever receiving documents or seeing 

documents come to the stations over the fax machine from Mr. 

Jusino? 

A No. I've never seen any. 

Q So when you say "notices," could you tell us what 

is it that you're thinking of when you use the term 

'I not ices ' I  ? 

A The violations that were broken, you know. That's 

the only  thing I remember because, like I said, it was about 

11 or 12 pages, and then as I was reading through it, it was 

telliiig us exactly which violation was broken, why it was 

broken. My assumption was this was what the FCC inspector 

had summed up ~~ all right? ~~ from the inspection that he 

came and took, and then months later, like I said, all of a 

sudden I notice this thing coming over the fax where we was 

in violation f o r  this and violation for that. 

Q Now, in terms of the material coming over the fax 

machine, do you recall it being one time or more than one 

time? 

A Just one time I know I got it. 

Q One time you got it. 

A Yes, sir. 

Q And the one time you got it, you r e c a l l  i t  being 

11 or 12 pages in length. 

A That's right. 
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Q And you r e a d  th rough  t h a t ?  

A B r i e f l y ,  y e s .  

Q You skimmed i t .  

A Yeah. 

Q And a f t e r  you were f i n i s h e d  w i t h  i t ,  you d i d  what? 

A I t o l d  B a r b a r a ,  t o l d  h e r  t h e r e  were some p a p e r s  

h e r e  t h a t  I b e l i e v e  she  shou ld  l o o k  a t ,  and t h a t  i t  would be 

h e r e  f o r  h e r  when s h e  i s  ready  o r  when s h e  c a n  come down. 

Q D o  you know whether  o r  n o t  Barbara  came t o  t h e  

s t a t i o n s  t o  g e t  t h e  p a p e r s ?  

A I d o n ' t  know. I g u e s s  s h e  d i d .  She s h o u l d  have ,  

from what I know. 

Q You don't know whether  o r  n o t  - -  you d o n ' t  

remember a c t u a l l y  s e e i n g  h e r  p i c k  up t h e  p a p e r s ,  though.  

A I d i d n ' t  see h e r  p i c k  i t  u p ,  no. I j u s t  c a l l e d  

and t o l d  h e r  t h a t  it  was h e r e .  

Q D o  you r e c a l l  s e e i n g  anybody p i c k  up t h e  p a p e r s ?  

A Well, f i r s t  of a l l ,  I was t h e  one who g o t  a h o l d  

of them ~~ okay? ~~ and I was t h e  one who pu t  them i n  a s a f e  

p l a c e .  I t o l d  Barbara  t h e y  w e r e  golng t o  be i n  t h i s  

p a r t i c u l a r  d rawer ,  and t h e y  would be t h e r e  w a i t i n g  f o r  h e r .  

So as f a r  a s  I know, nobody e l s e  had s e e n  t h e  p a p e r s ,  not  

u n l e s s  t h e y  went i n s i d e  t h e  drawers and started digging Out 
s t u f f ,  b u t  from what I know, nobody e l se  s e e n  i t .  

Q And t h i s  took p l a c e  approx imate ly  what t i m e  
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period? 

A I don't know the date. Maybe around about 3 or 4 

o'clock that afternoon. 

Q No. I was thinking in terms of approximately how 

long ago. Two years ago? Three years ago? Ten years ago? 

A I would say maybe about two years ago, a year and 

a half ago. 

Q Was that the on ly  time that you took papers from 

the fax machine that came from the FCC? 

A Yeah. I mean, you know, something like that, 

you've got to understand, I've got access to the fax 

machine. It's right in front of me, so whatever comes off 

the fax I always grab it. It might be a PSA, a commercial, 

or whatever. So I'll grab it, go over it, and then if it's 

for me, I'll put I.t on my desk, or if it's for Barbara, I'll 

notify her and make sure that she gets it. 

Q The nature of the document that you remember 

seeing from the FCC; did it have numbered paragraphs? 

A Yeah. Uh-huh. 

Q Does the term "order to show cause" mean anything 

to you? 

A Yeah. I believe that's to show a reasoning why. 

Q DO you r-ecal l  whether o r  n o t  t h a t  was on the  first  

page of the document that you looked at'? 

A I remember seeing those on occasions as I was 
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skimming through it. 

MR. SHOOK: That term came to your attention. If 

you would, please, j u s t  hang on a minute. I'm going to 

consult with my colleagues as to whether or not there is 

anything else that I need to ask about, so hold on, please. 

(Discussion held off the record.) 

MR. SHOOK: All right. I have a couple of more 

questions, so we should finish up fairly quickly. 

BY MR. SHOOK: 

Q Mr. Clarke, do you ever remember a time when WSTX 

FM was o f f  the air? 

A Yeah, yeah. I remember a time. If I remember 

correctly, I think it had sornethlng to do with one of the 

hurricanes knocked us off the air. That's as tar as I can 

recollect about that. 

Q All right. It I were to suggest that Hurricane 

Marilyn w a s  involved in that, would that help you? 

A That's sounds correct, yeah, yeah. 

Q And what time period do you remember that being? 

A Time period? 

0 Right. In terms of WSTX being off the air 

FM being off the air. 

A It had to be around hurricane season exact 
let's say maybe around about over November. 

WSTX 

Q And roughly what year do you remember this being? 
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A I think that was in '95, I believe, with Marilyn. 

Q Do you recall Mr. James, Sr. having to come to 

Washington, D.C., with respect to WSTX FM being off the air? 

A I remember there was something he had to go to the 

FCC for even before this. Y e s .  That's correct. 

Q And what is it that you remember? 

A I was just given the impression that we was going 

to get shut down and that Luz had to go up to show reason he 

did what he did, I guess. 

Q Do you know what the result of his coming to 

Washington was? 

A No. I don't remember. I know we were able to 

stay on a little longer, so, I don't know, maybe it had 

something to do with that. 

Q Now, currently is it the case that WSTX AM and FM 

have the same programming? 

A Yes, we do, yeah. Right. AM and FM, same 

programming, simulcast. 

Q How long have the stations been simulcasting? 

A I would say maybe ever since the FM went down, and 

I guess that's going to be around about '95. 

Q So when the FM came back on the air, the stations 

have s i n i u l c a s t e d  since. 

A Yeah. 

Q So before WSTX FM went o f f  the air it had separate 
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programming from WSTX AM. 

A You know something? I’m going to tell you 

something. I think it was after ’99 when Hugo h i t  that we 

had problems with the FM. 

Q Do you mean ‘89? 

A ’89. I‘m sorry. I keep going the wrong year. 

Yes, in ‘89. I’m going to tell you why. It’s because we 

never got back to the same standard that we was using the FM 

with before. There was one point where we did get it up, 

but it didn’t last long, and then as the years went on, then 

‘95 came with Marilyn, and then I think it just damaged the 

FM some more. Whatever Luz did, whatever engineer hooked up 

or rigged up what they did, that‘s how we got the simulcast 

with the AM and the FM right now. 

Q Do you know whether or not Barbara went to 

Washington, D.C., with her father with respect to the WSTX 

FM situation in 1995? 

A In ‘95, I can’t remember. I can’t remember. I 

don’ t know. 

u Do you have any r-ecol.lection of a transmitter move 

involving WSTX FM? 

A I had heard about. it, but I didn’t see anything, 

so I don‘t know of it. 

Q What did you hear about it? 

A I heard that our transmitter, for whatever reason 

Heritage Reporting Corporation 
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it was, was at another site and that it had to be moved. 

That‘s all I know. 

0 And do you remember when t h i s  move took place? 

A No, I don’t. 

Q Do you know who at WSTX AM and FM was involved 

wit.h the transmitter move? 

A I believe L u z ,  Sr. 

Q Do you know whether anybody else was? 

A No, I don’t. 

Q You had mentioned earlier on that there was some 

meeting involving yourself, Barbara, and Mr. James, Jr. in 

terms of there being a need for some changes in the 

operat.iori of the radio stations. Do you remember that 

meet irig ? 

A Yeah. I remember somewhat of it. 

Q Now, was there anybody else at the meeting besides 

the three of you? 

A It was me, Barbara James Petersen, Luz, Jr., and a 

gentleman who was our news director at the time who is no 

longer with us, Alvin G. 

Q Now, when did Mr. G leave the radio station’s 

employ? 

A 1’11 say about two years  ago.  

Q How long was it after the meeting involving the 

four of you that Mr. G left the radio station‘s employ? 
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A I would say that's about six years ago, five years 

ago. 

Q In o the r  words, the  meeting t h a t  you're 

remembering took place some six or seven years ago. 

A Roughly. You know, it's been a while. I ' m  just 

assuming it's been about that long. 

Q It wasn't two years ago. 

A Maybe even three, three to four years ago. Let's 

say three to four years ago. 

Q Do you remember whether or not the meeting had any 

connection with the fax that you received from the FCC? 

A No. It had no involvement with that at all. 

Q In other words, the meeting took place before the 

fax was received from the FCC. 

A Yeah. That's right. 

Q Years before. 

A Yes. 

Q You're sure of that. 

A Yeah. 

v Then could you go over for us what was it that 

took place at this meeting? 

A Well, it was discussed that they were interested 

in y e t t i r i g  the station in order - -  all right? - -  and t h a t ' s  

when Barbara and Luz, Jr. had discussed with me and Alvin G. 

at Lhe time where they was asking me to be their production 
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manager and where Alvin would be the news director, and they 

was interested in getting a new and fresh start for the 

stat ion. 

Q Now, what, if anything, occurred as a consequence 

of the meeting? 

A Well, we came to the conclusion that, you know, we 

were all going to work together and that for the best 

interests of the radio station we was going to try to build 

it up and hopefully, you know, correct some of the problems 

that was happening at the time. 

Q And what problems were happening at the time? 

A I mean, you know, the FCC was still hanging over 

our head from the first time, and I guess there were certain 

things that had to be corrected, and the only way it could 

have been corrected is if we had a new group of people to 

make these things happen, and that’s as far as the 

conversation went mostly. we was talking about certain 

changes. We was going to add new programming and try new 

programs, try new shows, and stuff like that. 

Q What changes, if any, took place after the 

meeting? 

A Well, we got our news program in order. Also, we 

did a little refurbishing of the station as  f a r  as trying 
to, you know, make the place look a little bit more 

acceptable to our clients. 
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Q Tried to stop the leaks, huh? 

A That, too. 

Q Was t h a t  successful or unsuccessful? 

A Well, we’ve still got leaks, you know, but certain 

things did occur, you know, that we did work on. Certain 

things were positive, and certain things didn‘t work out 

that well. 

Q Now, were there matters that were discussed and 

agreed upon, and the changes that were decided on that 

should take place did riot take place? 

A I’m going to tell you something. One of the 

changes we felt was we had to ~~ when I say get rid of L u z ,  

Sr. was to have a serious talk with him and tell him, look, 

you know, these are certain things we’re going to have to 

do, L u z ,  in order to get the station back up to par and that 

you’re going to have to, you know, step aside and let us do 

these things. But that wasn‘t up to me. That was up to 

Barbara to discuss that with her father. 

Q Do you know whether that conversation between 

Barbara and her father took place? 

A It was discussed, as far as I know, and, you know, 

he dld oblige us for some of the suggestions that we did ask 

h i m .  

Q What did he oblige you on? 

A Well, for instance, you know, we suggested to him, 
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maybe, Luz, you know, you shouldn‘t be on as often, or 

there‘s other programs that’s more important than him going 

on and doing this and doing that. Finally, I guess he 

agreed, and that’s when he decided to, you know, let Barbara 

more likely take over. 

Q So what period of time are we talking about 

between the time of the meeting and the time that Luz 

allowed Barbara to take over, as you put it? 

A Maybe around about ~~ I don‘t know. I can‘t 

remember. I can’t remember. 

Q Well, was it a period of months or a period of 

years? 

A Oh, no. I would say maybe a couple of months. 

Q How long is it, then, that Barbara has been 

running the stat ions? 

A I would say ‘96, ‘97. 

Q So it‘s been four, five, six years? 

A Yeah, roughly. You’ve got to keep in mind, you’re 

asking me certain dates that I really, really can’t 

remember. 

Q I understand that memory may not be perfect, no 

one’s is, but we’re just trying to get it as close as we 

ran.  ut your recollection is that t h e  meeting between 
yourself, the news director, Barbara, and Mr. James Jr. was 

something that took place before ~~ 
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A Wel l ,  if you remember, you d i d  mention t h a t  he had 

t o  go up t o  t h e  FCC around about  ‘ 9 5 .  R igh t?  

0 Cor rec t .  

A R i g h t .  And I t h i n k  a f t e r  he came back from t h e r e ,  

l e t ’ s  s a y  maybe about  s i x  o r  seven months l a t e r ,  I g o t  a 

c a l l  from Barbara  who t o l d  m e ,  l o o k ,  I would l i k e  t o  meet 

w i t h  you and so and s o ,  and my b r o t h e r  i s  go ing  t o  be  t h e r e ,  

and w e  would l i k e  t o  discuss something w i t h  you a l l .  So 

Let.’s f i g u r e  a f t e r  ’ 9 5 ,  so  l e t ’ s  s a y  maybe ’ 9 6  or  ’ 9 7 .  

Q All r i g h t .  But t h i s  meeting c l e a r l y  took  p l a c e  

b e f o r e  t h e  o r d e r  t o  show cause  

A R i g h t ,  r i g h t .  

Q ~~ came from t h e  FCC 

A Yeah. 

Q Now, was t h e r e  a meeting t h a t  you were a 

p a r t i c i p a n t  of t h a t  t o o k  p l a c e  a f t e r  t h e  o r d e r  t o  show c a u s e  

came from t h e  FCC? 

A N o .  There was no meet ing  t h a t  I can  remember t h a t  

I might have had w i t h  Barbara  o r  h e r  f a t h e r  a t  t h a t  t i m e  

a f t e r  I had r e c e i v e d  t h o s e  i t e m s  on t h e  fax. 

MR. SHOOK:  A l l  r i g h t .  Hold on a second,  p l e a s e  

A l l  r i g h t .  M r .  C l a r k e ,  I have n o t h i n g  f u r t h e r  

MR. COLBY: I have some more questions, a few 
q u e s t  ions. 

/ /  
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EXAMINATION BY COUNSEL FOR FAMILY BROADCASTING 

BY MR. COLBY: 

Q My name is Lauren Colby. 

A Yes, Mr. Colby. 

Q Do you know who I am? 

A Y e s ,  I do 

Q I'm the attorney for the station, correct? 

A That ' s right. 

Q For Family Broadcasting, Inc. You saw an item of 

about 11 or 12 pages arrive on the fax machine 

A Uh-huh. 

Q Are you sure that that item didn't arrive from me? 

A That could have been a possibility, Mr. Colby, 

because, to tell you the truth, I've got a habit of looking 

at the top print on the corner, but as soon as I seen 

"violations," I didn't even look at the top print; I just 

started reading the infor-mation that was going on, but it 

could have been a possibility, too. 

Q And could that document have been an order to show 

cause? 

A Yeah. 

Q Now, suppose I was to tell you that that order to 

show cause was i s s u e d  sometime around February 2001. IS 

t -ha t  correct, Mr. Shook? What's the date on the order show? 

MR. SHOOK: That's close enough for our purposes 
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right now. 

BY MR. COLBY: 

Q Suppose I was to tell you that t h a t  order to show 

cause was issued around February 2001. Would it be your 

recollection, then, that that came in around February 2001? 

A Yeah, because it’s been about a year, a year and a 

half now. 

Q Now, was Alvin G. still working at the radio 

station at that time? 

A At that time, Alvin was still working with us, 

yes. 

Q All right. Now, do you have any recollection of 

Alvin having a meeting with you and with Barbara to discuss 

this order to show cause? 

A No, u h- u h .  

Q Do you have any recollection of Alvin having a 

meeting with you and Barbara and Luz to discuss Luz’s 

participation in the station? 

A No, no. 

Q Okay. Do you know when Alvin left? 

A I can‘t remember when exactly. 

Q But did he leave after you received the - -  

A Yeah. I t  was after, though. It was after. 

Q So he left after the order to show cause. 

A Yeah. 
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Q Do you recall a time when Barbara became appointed 

as the general manager as opposed to station manager of the 

r a d i o  station? 

A Well, I know f o r  a fact ~~ I understand - -  I know 

when Barbara went up to Washington at one point, and then 

she mentioned to me that she was going to have to take over 

the operation, I was, like, okay, and that's as far as I 

know 

0 So that would have had to have been sometime after 

February 2001. 

A Yeah. 

0 But you're not sure of the exact date. 

A No. I couldn't tell you the exact date. 

u You could not? Did you testify that you could not 

give t.he exact date? 

A No. I can't give you the exact date. I don't 

know the exact date. 

Q But it has to be sometime after February 2001 that 

Barbara became general manager. Is that correct? 

A Uh-huh. Right, right. 

Q Okay. Do you recall a time when Barbara went to 

work for the slate legislature? 

A I wasn't here at the time. 

MR. COLBY: Okay. Let's see if I have anything 

else. No. I have no further questions. I think that 
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straightens out what I wanted to straighten out. 

THE WITNESS: Okay. 

MR. SHOOK: Mr. Cla rke  and Mr. McIntosh, I t hank  

you for your cooperation. As I understand it, the court 

reporter will send you what it is that has taken place today 

so that you can look it over and make sure that she has it 

right. 

THE WITNESS: Okay. 

MR. SHOOK: And that should come to you, I 

suppose, within the next couple of weeks. Could you give us 

the address to which the transcript should be sent? 

THE WITNESS: Sure. Try Post Office Box 4225, 

Kingshill, St. Croix, USVI 00851, and it will be under my 

name, Alva Clarke. 

MR. SHOCK: All right. Let’s make sure that we’ve 

g o t  this. Why don‘t you repeat what it is you have to make 

sure -~ it can be done on the record. That’s fine. 

THE COURT REPORTER: I have P.O. BOX 4225. I 

didn’t get the name of the place. 

MR. SHOCK: Kingshill. It’s one word. 

THE COURT REPORTER: Kingshill, St. CrOiX, U.s 

Virgin Islands 00851. 

MR. SHOOK: Did you hea r  that? 

THE WITNESS: Yes. That sounds correct. 

MR. SHOCK: Okay. All right. And if you would, 
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please, could you give us Mr. McIntosh's address? 

MR. McINTOSH: 2115 Queen Street, Christiansted, 

St. Croix, U . S .  Virgin Islands 00820. 

MR. SHOOK: All right. I believe we have it. I 

think that wraps it up. There is nothing else that I ' m  

aware of that needs to be done. Hold on a second. The 

court reporter can do this off the record, so, Mr. Clarke, 

would you please stay put. The court reporter just wants to 

clarify a couple of things, but this will be off the record. 

(Whereupon, at 10:45 a . m . ,  the deposition in the 

above-entitled matter was concluded.) 

I have read the foregoing pages 1 through 76, and 

they are a true and accurate record of my 

testimony therein recorded, and any changes and/or 

corrections appear on the attached errata sheet 

signed by me. 

Sub  

Alva Clarke 

ribed and sworn to before me 

this day of , 2003. 

Nota ry  Public 

My Commission expires: 
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JURISDICTION: U.S. Virgin Islands 

Before me, the undersigned authority, personally appeared 

Alva Clarke, who, after being duly sworn states that he has read 

the foregoing deposition transcript, and states that he wishes to 

make the following changes or corrections to this transcript for 

the following reasons: 

PAGE LINE CHANGE REASON FOR CHANGE 

The witness states that the deposition transcript, 
pages 1 through 76, is otherwise true and accurate 

S u b s c i - i b e d  and sworn to before me this 
day of , A.D. 2003. 

Notary Public 

My Commission Expires: 
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